
Protokół 

Nr 8/19

Komisji Gospodarki Miejskiej

oraz

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 19 czerwca 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 16.45)

Na posiedzeniu  obecnych  było  siedmioro  członków Komisji  Gospodarki  Miejskiej  oraz

sześcioro  członków  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta.  Listy  obecności  radnych  i

zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

Tematy obrad:

1. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę

dodatku energetycznego; 

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły na obszarze osiedla Staszyce, w rejonie ul. Osiedlowej

i ul. Ludwisarskiej;

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców

pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych (garaży) wraz z udziałami w gruncie;

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy;

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego

trybu zawarcia umów;

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia

umowy dzierżawy;

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy

pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości

wspólnej;

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym;

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029;
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10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

r.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od nieruchomości;

12. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

13. Sprawy  różne  -  informacje  dotyczące  wskazania  perspektyw

wykorzystania środków unijnych w 2019 r. (materiały przesłane mailem)

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz powitał w imieniu

własnym  i Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjana

Szutkowskiego wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  komisji  oraz

zaproszonych gości. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej  Marek Andruszkiewicz po stwierdzeniu

quorum,  otworzył  obrady  komisji  przedstawiając  proponowany  porządek  obrad.  W

związku  z  brakiem  uwag  do  przedstawionego  porządku  Przewodniczący  Komisji

Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz  oddał  głos  Dyrektorowi  Wydziału

Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Edwardowi  Karnasiowi  przechodząc  tym

samym do pierwszego punktu w porządku obrad.

  

Ad 1

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku

energetycznego omówił  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  -

Edward Karnaś;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

1. Radna Maria Miler wskazała, iż w przypadku dodatku energetycznego wystarczy

wypisać  wniosek,  w którym nie  ma żadnych  wymogów w sprawie  dochodów.

Radna Maria  Miler  dalej  wskazała,  iż  jak  rozumie  wniosek  o  dodatek

energetyczny  otrzymują  Ci,  którzy  otrzymują  dodatek  mieszkaniowy.  Radna

Maria Miler zapytała czy dalej obowiązuje na oświadczenie uzyskanie dodatku

mieszkaniowego czy petenci muszą dostarczyć zaświadczenie o dochodach. Radna

Maria Miler  dalej  wskazała,  iż  jak obserwuje od 4 lat  dodatek mieszkaniowy

wynosił  ok.  4  mln  złotych  teraz  ponad  2  mln  złotych  pytając  skąd  taka

dysproporcja  dodając,  że  chodzi  tu  pewnie  o  zmniejszenie  ilości  rodzin

korzystających z tego więc uznajmy, że odpowiedź jest jasna. 

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Edward

Karnaś  wyjaśnił,  iż  obowiązuje  oświadczenie  co  do  zasady  zgodnie   z
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literą prawa przy czym staramy się jednak nakłaniać wnioskodawców aby

składali też zaświadczenia i większość się do tego stosuje.

2. Radna  Maria Miler  dalej wskazała, iż tu nie chodzi o samo słowo oświadczenie

czy zaświadczenie ale chodzi o to aby oświadczenie było poparte dokumentem o

dochodach bo w polsce nie przyznaje się żadnego dodatku bez zaświadczenia o

dochodach  za  ubiegły  rok.  Radna  Maria  Miler  zapytała  czy  nie  powinniśmy

wprowadzić takiego wymogu czy przepisu, który będzie to regulował. 

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Edward

Karnaś odpowiedział, że do dodatku mieszkaniowego wnioskodawca musi

złożyć  zaświadczenie  o  dochodach  z  trzech  ostatnich  miesięcy

poprzedzających  datę  złożenia  wniosku  bo  takie  są  uregulowania  w

ustawie, to nie jest kwestia, którą reguluje rada. 

3. Radny Marek Toboła wskazał, że trzeba by zapytać co mówi ustawa.

4. Radna Maria Miler wskazała, że mówi “lub”. 

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Edward

Karnaś  odpowiedział,  że  nie  ma  w  ustawie  słowa  “lub”  jasno  określa

wymagane dokumenty.        

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 1:

Radni zaopiniowali Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wzoru wniosku

o wypłatę dodatku energetycznego jednogłośnie przy 7 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Ad 2

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły na obszarze osiedla Staszyce, w rejonie ul. Osiedlowej i ul.

Ludwisarskiej  omówiła  Dyr.  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  omówiła  Iwona

Wojtecka;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz zabrał głos

wskazując, iż jak możemy rozumieć ten projekt uchwały jest porządkującym te

obszary, o których była mowa.
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 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka  udzieliła

twierdzącej odpowiedzi.  

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły na obszarze osiedla Staszyce, w rejonie

ul. Osiedlowej i ul. Ludwisarskiej jednogłośnie przy 7 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Ad 3

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców

pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych (garaży) wraz z udziałami w gruncie omówiła

Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zapytała jakiej wielkości są wskazane w załączniku działki nr

608 i 609/10.

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

wyjaśniła, iż działka 609/10 ma powierzchnię 61 metrów, a działka nr 608

ma ustanowioną służebność. 

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 3:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemców  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokali  użytkowych  (garaży)  wraz  z  udziałami  w

gruncie jednogłośnie przy 7 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 4 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i  dzierżawy omówiła  Dyrektor

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria  Miler  zabrała  głos  wskazując,  iż  szerokość  działek  na

poszczególnych  nieruchomościach  jest  taka  jak  wskazana  na  załącznikach  a

wytypowane są paseczki nie odpowiadające tej szerokości, pytając dlaczego tak

się dzieje. 

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

wyjaśniła,  iż  tutaj  są domy gdzie  są 4 lokale  i  sąsiedzi  podzielili  sobie

działki na mniejsze.   

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 4:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy

jednogłośnie przy 7 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia  umów omówiła Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika

Łukomska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria  Miler  poprosiła  o  uszczegółowienie  pkt.  3  w  jakim  celu  tak

konkretnie ta wspólnota zwróciła się o dzierżawę.

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że wspólnota wykorzysta to jako podwórko      
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W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 5:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów jednogłośnie przy 7 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy

dzierżawy omówiła Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;

Radny Mieczysław Karpiński opuścił obrady. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 6:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umowy dzierżawy jednogłośnie przy 6 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem  w  nieruchomości  wspólnej omówiła

Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.
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W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 7:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości

wspólnej jednogłośnie przy 6 głosach “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazw  drogom  wewnętrznym

omówiła Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zabrała głos wskazując, iż to jest właśnie teren o powierzchni

15 ha sprzedany bardzo tanio wręcz za tanio osobie fizycznej. Radna Maria Miler

zapytała  jakie  są  skutki  finansowe  poniesie  lub  poniosła  Gmina  w  związku  z

uzbrojeniem  technicznym tego terenu i drogami wewnętrznymi. 

 Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że skutków prawnych i finansowych nie będzie bo to nie są

działki  Gminy  tylko  osoby  fizycznej.  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska dalej wyjaśniła, iż projekt uchwały

służy  uporządkowaniu  gdyż  inwestor  sprzedaje  te  tereny  jako  działki

budowlane wraz z udziałem i ponosi koszty.

2. Radna Maria Miler dalej zapytała czy na ulicy Bazaltowej również. 

 Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że na ulicy Bazaltowej generalnie ten inwestor uzbroił ten

teren.         

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 8:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości

wspólnej jednogłośnie przy 6 głosach “za”.
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Radny Mieczysław Karpiński przybył na obrady. 

Ad 12

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Pytania do sprawozdania:
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1. Radna Maria Miler zadała pytanie do pkt 17, 19, 40, 86, 24, 41, 43, 49, 60, 55,

56, 84, 85, 91 oraz 92.

2. Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie do pkt 37, 52.

3. Radna  Wioletta Stalęga  zapytała o ścianki wspinaczkowe i halę namiotową na

Aquaparku czy coś udało się wynegocjować w tym temacie.

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc w pierwszej kolejności

udzielił  odpowiedzi  w  sprawie  ścianki  wspinaczkowej  i  hali  namiotowej

wskazując,  iż  w tej  chwili  będą prowadzone  kolejne  negocjacje,  osoby

zainteresowane są ale gdy przychodzi do złożenia konkretnej oferty to tych

ofert nie ma. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 17 wyjaśnił, iż opłata adiacencka nie została naliczona bo

wynosiłaby  1778  złotych  82  gr.,  w  sytuacji  gdy  koszt  operatu  w  tym

zakresie jest w granicach 3 tys złotych.

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc  odnośnie pytania do

pkt 19 poprosił o zadanie pytania Panu Prezydentowi na sesji. 

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  24  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc  wyjaśnił, iż wszystkie zarządzenia, które są przez nas

podejmowane są opublikowane na BIP. 

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  37  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc wyjaśnił,  iż  nawiązuje  też  do  pytania  odnośnie

spotkania  z  Altvater  wskazując,  iż  do  końca  czerwca  jest  obowiązek

podjęcia  określonych  uchwał  związanych  z  funkcjonowaniem spółek.  W

odniesieniu  do  Altvatera  z  całą  pewnością  była  to  kwestia  sytuacji

finansowej w firmie, w której mamy 40% udziałów, 60% ma prywatna

osoba więc podejmowano decyzję o przyjęciu sprawozdania finansowego

jak również w zakresie spraw osobowych. Zastępca Prezydenta Miasta Piły

Krzysztof Szewc dalej wyjaśnił, iż  w przypadku PRGOK było to również

podsumowanie rocznego funkcjonowania Związku, przyjęcie sprawozdania

i sprawy kadrowe.
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 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie  do  pkt  40  wyjaśnił,  iż  jak  wiadomo  o  czym  była  mowa  na

poprzedniej  komisji  do  pozyskania  są  środki  z  dwóch  programów przy

czym  z  jednego  wprost  na  produkcję  i  wykorzystanie  wodoru  jako

alternatywnego  wodoru.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc dalej dodał, że nie jest w stanie przesądzić czy uda się te środki

pozyskać,  nie  przesądza w jaki  sposób będziemy o te środki aplikować

natomiast  aby  aplikować  trzeba  wiedzieć  jak  funkcjonują  tego  typu

obiekty. Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc  dodał,  że z

tego  co  wie  nie  ma  absolutnie  żadnych  zagrożeń  jeśli  chodzi  o

funkcjonowanie i bezpieczeństwo.

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  41  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wskazał, iż jest to taka dziwna nazwa ale jest to grupa

młodych, która zajmuje się Paintballem trochę o innym charakterze ale coś

w tym stylu. Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc  dodał, iż

grupa ta jest zainteresowana obiektem w rejonie lotniska natomiast jeśli

przedstawią jakieś konkretne propozycje współpracy, wykorzystania, pracy

na rzecz Gminy Piła pozwolimy korzystać z terenu. 

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  43  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wyjaśnił,  iż tutaj  jeśli  chodzi o klub żużlowy również

Zarządzenie jest opublikowane w BIP, środki przyznano w wysokości 300

tys złotych a na co jest tam bardzo precyzyjnie wskazane w regulaminie. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc odpowiadając  na

pytanie  do  pkt  49  wyjaśnił,  iż  dotację  w wysokości  2  tys  700 złotych

przekazano dla Stowarzyszenia “Lokator Piła” na turniej w tenisie ziemnym

dla dzieci, który odbywał się przy ulicy Dąbrowskiego. 

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  52  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc  wyjaśnił, iż o tym już była mowa przy odpowiedzi na

pytanie do pkt 37. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie do pkt 55 wyjaśnił, iż te kwestie będą za chwilę omawiane przez

panią Skarbnik.

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc  w odniesieniu do pkt

56  wyjaśnił,  iż  zarządzenie  w  sprawie  układu  wykonawczego  budżetu

Miasta Piły jest to zarządzenie posesyjne.

 Odnośnie  pkt  60  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc

poprosił o zadanie pytania na sesji.
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 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie  do pkt  85 wskazał,  iż  projekt  Zielone Wzgórza obejmuje teren

dawnego poligonu wojskowego w rejonie  ulicy Bydgoskiej  i  Wawelskiej.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc  dodał,  iż osiedle ma

być  samowystarczalne  w  tym  również  ma  być  zastosowany  wodór,  o

którym wcześniej była mowa.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie  do  pkt  91  wyjaśnił,  iż  Pan  Prezydent  otrzymał  zaproszenie  na

Jubileusz i wziął w nim udział.

 Odpowiedzi na pytanie do pkt 92 udzieliła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina

Ślugajska wyjaśniając, iż są to zarządzenia, które były wywoływane na

bieżąco związane z bezpośrednią działalnością jednostek organizacyjnych,

zazwyczaj dotyczą dotacji  otrzymanych od Wojewody. 

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska w odpowiedzi na pytanie do pkt

84  wyjaśniła,  iż  takie  postępowanie  prowadzi  Urząd  Skarbowy  nie

prowadzi  tego  Prezydent  Miasta,  Urząd  Skarbowy  przesyła  stosowne

dokumenty w ramach postępowań dowodowych do Prezydenta z prośbą o

udzielenie informacji.  Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska dodała, iż

w  tym  konkretnym  przypadku  dotyczy  to  osoby,  która  w  terminie  6

miesięcy nie złożyła stosownych dokumentów do Urzędu Skarbowego w

zakresie korzystania ze zwolnienia po zmarłej żonie. 

4. Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie do pkt 44 i 53. 

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc wyjaśnił w odpowiedzi

na  pytanie  do  pkt  44,  iż  zmiany  w  statucie  muzeum  mają  charakter

organizacyjno-techniczny ponieważ ten statut funkcjonuje od ponad 20 lat

a w międzyczasie nazwy różnego rodzaju urzędu się zmieniły. Nie ma tam

zmian merytorycznych to  są zmiany dostosowujące  do  obecnego stanu

organizacyjno-prawnego.
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5. Radny Mieczysław Karpiński zabrał głos wracając do tematu PRGOK wskazując,

iż ma duży niedosyt odnośnie informacji do radnych  dotyczącą skali zmian, które

nastąpiły  w  PRGOK  związanych  ze  zmianą  regulaminu.  Radny  Mieczysław

Karpiński wskazał, iż było dużo bałaganu w mieście związanego z wywożeniem

gabarytów  było  niedoinformowanie  czy  niezrozumienie  mieszkańców,  którzy

wystawiali wszystko co się dało. Radny Mieczysław Karpiński dalej zapytał czy

do tej debaty, o którą prosił na sesji poświęconej gospodarką odpadami dojdzie.

Radny  Mieczysław Karpiński dalej wskazał, że jeśli  nie dojdzie do debaty to

chociażby  prosił  teraz  na  posiedzeniu  wspólnej  komisji  uzyskania  szerszej

informacji co się dzieje w Altvaterze, na czym polegają problemy, dlaczego były

podwyżki. Radny Mieczysław Karpiński dodał, że bardzo go nurtuje też kwestia

higieny bo w mieście w domkach jednorodzinnych wywóz nieczystości jest co dwa

tygodnie tak jak zimą i to jest bardzo poważny problem ponieważ przy obecnych

upałach  nie  wywożenie  odpadów  zmieszanych  zamiast  co  tydzień  to  co  dwa

tygodnie  powoduje  nieprzyjemny  zapach.  Radny  Mieczysław  Karpiński

podkreślił, iż osobiście nie widział czyszczenia pojemników przez Altvater a jeśli

płacimy za to pieniądze ta usługa powinna być wykonana a tego nie ma.

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  53  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc  wskazał,  iż  to  wiąże  się  z  ZDIP  czyli  z  systemem

dynamicznej  informacji.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc wskazał, iż zakończyliśmy współpracę z firmą, która miała wykonać

nam tą inwestycję natomiast nawet tutaj w Pile przedstawiciel  firmy ze

szwecji  przedstawiał  swój  punkt  widzenia  jakie  dane  mogłyby  być

umieszczane na tablicach informacyjnych. Zastępca Prezydenta Miasta Piły

Krzysztof Szewc wskazał, iż chodzi o to abyśmy dopuścili jak największą

liczbę ludzi firmy, która w tej chwili zajmuje się tą tematyką i w przyszłym

tygodniu  będzie  spotkanie  z  firmą z Bydgoszczy i  zainteresować ich  tą

tematyką tak aby kolejna firma, która się zgłosi rzeczywiście zrealizowała

to w określonym terminie i określonej jakości. 
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 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odniesieniu  do

sprawy PRGOk wskazał, iż Pan Radny powinien zwrócić się do PRGOK aby

mogli udzielić odpowiedzi w tym zakresie a my jesteśmy jednym z 12 lub

13 członków. Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc dodał, w

kwestii mycia pojemników, że o ile dobrze pamięta mycie pojemników nie

leży  po  stronie  Altvatera  tylko  po  stronie  korzystających.  Zastępca

Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc dalej  wskazał,  odnośnie

znacznego  wzrostu  cen,  iż  w  przeciągu  roku  ceny  wzrosną  na  pewno

diametralnie,  w  tej  chwili  procedowana  jest  nowa  ustawa  związana  z

gospodarką śmieciową, która nałoży wręcz obowiązek za niesegregowanie

śmieci  co  najmniej  dwukrotną  wartość  śmieci  segregowanych  i  t  jest

ustawowo  wprowadzone.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc dalej dodał co do debaty, że jeżeli radny Mieczysław Karpiński

wywoła taki temat i Państwo Radni zaproszą PRGOK z całą pewnością taką

debatę  w  ustaleniu   z  Przewodniczącym  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

będzie można zrobić.

6. Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski zabrał

głos  w  odniesieniu  do  tego  tematu  wskazując,  iż  uczestniczyliśmy  dzisiaj   w

posiedzeniu PRGOK, temat jest poważny ale jest to temat ogólnopolski.
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7. Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski dodał, że

zgłosił dwa problemy, pierwszy taki ogólnopolski bo w ostatnich miesiącach tak

narasta  przywóz  śmieci  z  zagranicy  do  Polski,  że  w  tym  półroczu  osiągnięto

rekordową  ilość  przywiezionych  śmieci.  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i

Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski podkreślił,  iż  w jego ocenie PRGOK jak i

inne związki powinni wystąpić do rządu o podjęcie natychmiastowych działań w

sprawie zatrzymania tego zjawiska. Przewodniczący Komisji  Budżetu i Rozwoju

Miasta  Lucjan Szutkowski  wskazał,  iż drugi problem jaki  zgłosił  to jest nasz

lokalny a mianowicie to, że utworzyliśmy związek, w którym jest 14 jednostek

organizacyjnych to nasz sukces bo małe jednostki  nie mają żadnych szans na

poradzenie sobie z tym problemem. Dziś pojawiła się informacja, że Polska z racji

tego, iż ma bardzo złe wskaźniki w zakresie zwalczania smogu może ponieść w

ramach funduszu spójności 8-10 miliardów euro kary jeśli do końca tego miesiąca

nie spełni wymogu skoordynowania działań różnych ministerstw. Przewodniczący

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski dodał, że przekraczamy

wszelkie  dozwolone  normy  dlatego,  iż  powodem  są  m.inn.  palące  wysypiska

śmieci a zarabiają na tym Ci, którzy przywożą śmieci  z zagranicy nas trują a my

jesteśmy bezradni.  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan

Szutkowski wskazał, że jeśli chodzi o nasz związek to nie jesteśmy ani lepszym

ani gorszym ale zróżnicowanym, ta ustawa ma pułapkę, która polega na tym, że

możemy  wyłonić  wykonawców  usług  komunalnych  w  trybach  przetargowych.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski dodał, że

te pierwsze kilka lat to były ulgowe lata, te duże firmy zainwestowały w polską

gospodarkę śmieciową i podzieliły kraj i dzisiaj bez skrupułów narzucają ceny a w

naszym  budżecie  brakuje  środków  bo  na  razie  działamy  bezumownie.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  wskazał

dalej, że to właśnie ustawa śmieciowa powinna narzucić na wszystkie organizacje

zajmujące się gospodarka odpadami i utylizowaniem odpadów jednolite kryteria

tak aby za porównywalne pieniądze mieli porównywalne usługi.

W tym miejscu obrady opuszcza Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc.

8. Radna  Maria Miler zabrała głos w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Prezydenta,

który  wskazał  jakie  ma  obowiązki  odbiorca  i  słusznie  ale  popiera  bardzo

propozycję radnego Mieczysława Karpińskiego aby podebatować na ten temat.

Radna  Maria Miler dodała, iż rozumie, że mamy obowiązki płacenia ale mamy

też obowiązek uzyskania rzetelnej informacji  a takiej  nie mamy. Radna  Maria

Miler dodała, że zależy jej na środowisku a nie wie jak wygląda recykling, nie wie

co PRGOK robi z tymi odpadami, co się z nimi dzieje ile ich jest.
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9. Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  zabrał

głos wskazując, iż  generalnie powinniśmy wszystko wiedzieć tylko tu chodzi o

opanowanie sytuacji w kraju, jest to ważne aby nasz głos ktoś wreszcie usłyszał.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski dodał, że

PRGOK w tej chwili świadczy usługi, chce na tym zarabiać ale przeżywa trudności

ze zbytem, ale warto PRGOK zaprosić na rozmowę.

10.Radny  Mieczysław  Karpiński dodał,  iż  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i

Rozwoju  Miasta  Lucjan Szutkowski tylko  utwierdził  go  w  jego  niepokojach.

Radny Mieczysław Karpiński dodał, że duże wymogi narzuciła Unia Europejska i

dobrze,  że  nasz  kraj  zmierza  do  poprawy  zabezpieczenia  środowiska  przed

zanieczyszczeniem i to jest oczywiste. Radny Mieczysław Karpiński wskazał, iż

wypowiedź Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjana

Szutkowskiego  do  której  nawiązuje  dotycząca  okresu  bezumownego  między

PRGOK a Alvaterem świadczy o tym, że rzeczywiście jest problem i jeżeli sytuacja

w ciągu kilkunastu lat zaistniała taka, że mamy stworzony rynek monopolistyczny

w Polsce to znaczy, że my jako PRGOK jesteśmy w relacji z monopolistą na rynku.

Radny  Mieczysław Karpiński  dodał,  iż prosi kolegę abyśmy nie rozmawiali  o

ustawach  ponieważ  ustawy  są  poza  naszą  kompetencją  natomiast  naszym

podstawowym zadaniem jest odnoszenie się do tego na co mamy bezpośredni

wpływ  a  jako  miasto  mamy  bezpośredni  wpływ  na  funkcjonowanie  PRGOK  i

podejdźmy jako komisja wiodąca bardzo odpowiedzialnie do tego tematu. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz zabrał  głos

wskazując,  iż  to o czym dzisiaj  była mowa jest to temat na tyle ważny, że musimy

zażądać  pewnych  informacji  takich,  które  uzasadnią  czy  wytłumaczą stan,  w którym

obecnie jesteśmy. Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz

dodał, że postara się przedyskutować to z pozostałymi Przewodniczącymi poszczególnych

komisji i rozważymy spotkanie z przedstawicielami PRGOK i Altvatera z radnymi.  

W  związku   z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz  zakończył dyskusję i przeszedł do kolejnego punktu porządku

obrad. 

W tym momencie radna Maria Kubica opuściła posiedzenie komisji. 

Ad 9

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019 - 2029;

Ad 10

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok;
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Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska omówiła oba projekty równolegle.

Pytania do przedstawionych projektów uchwał.

1. Radna  Wioletta Stalęga  zapytała  o zadanie  w SP nr 6 czy jest już oficjalnie

zakończone, odebrane, zamknięte bo dochodzą do radnej takie głosy, że jest tam

problem ze stołówką, która jest nieczynna na razie dla dzieci i nauczycieli.

2. Radna  Maria Miler zabrała głos wskazując, iż martwi ją to przesunięcie 50 tys

złotych z wydatków bieżących  w dziale gospodarka mieszkaniowa pytając czy z

tego działu trzeba było wziąć tam jest dosyć wydatków.    

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska wyjaśniła odnośnie SP nr 6, że w

zeszłym tygodniu trwały prace odbiorowe po naszej stronie, w związku  z

tym  ten  obiekt  jeszcze  nie  ma  odbioru  nadzoru  budowlanego  i  nie

wykonanej płatności końcowej tym samym jest zafakturowane w tej chwili

nieco poniżej 90% wartości inwestycji i dopiero po odbiorze końcowym bez

uwag będzie uiszczona ostatnia płatność.

3. Radna Wioletta Stalęga zapytała kiedy z godnie z umowa miała być zakończona

inwestycja.  

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odpowiedziała, iż termin zgodnie

z umową na zgłoszenie odbioru był 30 kwietnia. 

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  w odniesieniu do przesunięcia

środków  między  wydatkami  bieżącymi  to  przesuwamy  środki  z

oszczędności z lokali socjalnych nie było można robić przesunięć z innego

działu.                                  

W  związku  z  brakiem  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz zakończył dyskusję poddając oba projekty pod głosowanie.

 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej   Marek  Andruszkiewicz  oddał  w tym

miejscu  głos  Przewodniczącemu  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjanowi

Szutkowskiemu celem  przeprowadzenia  głosowania  w  pierwszej  kolejności  przez

członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta

Głosowanie 1:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały jednogłośnie przy 6 głosach „za”.
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Głosowanie 2:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały jednogłośnie przy 6 głosach „za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Po przeprowadzeniu głosowania dla Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Przewodniczący

Lucjan  Szutkowski  oddał  głos Markowi  Andruszkiewiczowi  -  Przewodniczącemu

Komisji Gospdarki Miejskiej.

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz  zwrócił  się  do  członków Komisji  Gospodarki

Miejskiej  z  informacją,  iż  teraz  będzie  głosowanie  dotyczące  omawianych  projektów

uchwał. 

Komisja Gospodarki Miejskiej

Głosowanie 1:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały jednogłośnie przy 6 głosach „za”.

Głosowanie 2:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały pozytywnie przy 6 głosach „za” 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej Marek  Andruszkiewicz  poprowadził

dalszą część posiedzenia obu komisji.

 

Ad 11

Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości omówiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały:

1. Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski zapytał ile

hipotetycznie  uzyskalibyśmy  przy  maksymalnych  stawkach  więcej  czyli  ta

wielkość środków, z której rezygnujemy.   

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  wyjaśniła,  iż  zgodnie  ze

sprawozdaniem w przypadku gdyby te pieniądze wpłynęły mogło to by być

na  poziomie  7-8  mln  złotych  dochodu  własnego  przy  stawkach

maksymalnych.   
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2. Radny  Marek Toboła  zapytał,  też hipotetycznie  czy szacowano jaki  musi  być

rząd podwyżek wydatków aby osiągnąć te 2 mln złotych.  

3. Radna  Maria  Miler zapytała  dlaczego  dopiero  od  tego  roku  wzrosły  stawki

podatku od gruntów chodzi tu konkretnie o wskazany w materiałach podpkt f i to

47% w stosunku do stawki maksymalnej, nawet nie przekracza połowy. 

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska wyjaśniła,  iż  hipotetycznie

gdybyśmy mogli spiąć koszty związane z korektą wynagrodzeń, najprościej

byłoby  dokonać  korekty  w  zakresie  gruntów,  działalności  gospodarczej,

handlu i stacji pali wówczas te kwoty mogłyby się zwiększyć do 400 czy

500 tys złotych. Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska dalej wyjaśniła,

że jeżeli chodzi o budynki mieszkalne tutaj podniesienie stawki o kolejne 2

grosze spowoduje na terenie całej powierzchni przyrost w wysokości 60,

70 tys złotych.

 Odpowiadając na pytanie radnej Marii Miler Skarbnik Gminy Piła Ewelina

Ślugajska  wyjaśniła, iż są to zapisy ustawowe, ustawa wprost mówi, że

jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu  w odniesieniu do tych gruntów

upłynął okres 4 lat. Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska wyjaśniła, i w

naszym przypadku te 4 lata upłyną 10 stycznia 2020 roku, w związku  z

tym  tych  obszarów  jest  10  ha,  to  nie  jest  nasza  decyzja,  to  jest

obligatoryjnie. Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska dodała, iż stawka,

która  została  przyjęta  na  poziomie  1,66  złotych  jest  faktycznie  poniżej

50%  ale  można  jeśli  jest  taka  konieczność  autopoprawką  na  sesji

podwyższyć tę stawkę.          

4. Radny Marek Toboła zabrał głos zwracając się do radnej Marii Miler wskazując,

iż jest to bardzo racjonalne myślenie i bardzo racjonalna polityka dlatego, że jeśli

jako firma kupiliśmy teren zobowiązaliśmy się do zainwestowania w określonym

czasie to mieliśmy dużą ulgę bo podnosiliśmy koszty związane z inwestowaniem.

Radny  Marek Toboła  dalej  wyjaśnił,  iż nie  wywiązaliśmy się  z  zobowiązania,

stawka jest nam drastycznie podnoszona, ponosimy konsekwencje bo ktoś inny

mógł  tego skorzystać.       

5. Radny  Mieczysław Karpiński  zabrał  głos  wskazując,  iż  w jego  ocenie  płaca

minimalna wpłynie również pozytywnie na dochody i  ma nadzieję, że dochody

miasta  również  z  tego  fragmentu  opodatkowania  będą  na  tyle  wysokie,  że

poprawią  wskazania  dotyczące  zapotrzebowania  na  wynagrodzenia  dla

urzędników. Radny  Mieczysław Karpiński  dalej  wskazał,  iż uważa za bardzo

słuszne  takie  rozwiązanie  ostrożnościowe  czy  rozważne  jeżeli  chodzi  o

kształtowanie podatków w tym podatków od nieruchomości i jest jak najbardziej

za utrzymaniem takiego sposobu kształtowania podatków. 
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 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska zabrała głos dodając, iż od 3 lat

systematycznie  o parę groszy podnosimy, wydaje się, że taki system jest

najbardziej  korzystny  dla  wszystkich.  Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina

Ślugajska  dodała,  iż  ta  korekta  wynagrodzeń  w  głównej  mierze  nie

dotyczy  urzędników  tylko  dotyczy  przede  wszystkim  pracowników

administracji  w jednostkach oświatowych, w jednostkach pomocniczych.

6. Radna  Maria  Miler zabrała  głos  dodając,  iż  w  uzasadnieniu  tego  projektu

uchwały jest zapis wskazujący, iż wzrost wynagrodzeń nauczycieli obciąży budżet

samorządu co wiąże się z koniecznością zabezpieczenia dodatkowych pieniędzy.

Radna  Maria  Miler  dalej  zapytała  w  związku  z  tym,  że  gdyby  nauczyciele

wywalczyli te 30% podwyżki w trakcie tego roku to czy byśmy dali sobie radę to

po co strajk nauczycieli skoro Gmina nie jest przygotowana do podwyżki.

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  wyjaśniła,  że  jeżeli  chodzi  o

finansowanie oświaty to dostajemy subwencję oświatową, która powinna w

głównej  mierze  finansować  wydatki  związane  z  oświatą  a  chociażby

pokrywać  wydatki  związane  z  wynagrodzeniami,  pochodnymi.  Skarbnik

Gminy Piła Ewelina Ślugajska dodała, że jeżeli chodzi o kwoty subwencji

oświatowej były wskazywane i wysokość subwencji jest też wiadoma bo

nie  raz  była  o  tym mowa,  było  wskazanie  ile  Gmina  dopłaca  i  kto  w

związku  z tym powinien w części partycypować w kosztach.   

7. Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  zabrał

głos wskazując, iż jest za przedłożonym projektem zmian. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie przez

członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

 

Głosowanie 3:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości.

Radni  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie  przy  5  głosach  „za”  i  1

“wstrzymującym się”. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz  zabrał  głos

prowadząc  dalej  wspólne  posiedzenie  komisji,  przechodząc  do  kolejnego  punktu

porządku obrad.

 

19



Ad 13

Sprawy różne;

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz  zabrał  głos

wyjaśniając,  iż  mamy  informacje  dotyczące   wskazania  perspektyw  wykorzystania

środków unijnych w 2019 r., materiały zostały przesłane mailem. 

Przewodniczący Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek Andruszkiewicz  zapytał  czy  w

tym  przedmiocie  członkowie  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  mają  jakieś  pytania.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek Andruszkiewicz  dodał,  że  jeśli

będą jakieś pytania to bardzo prosi kierować je do Biura Rady i gdy będzie potrzeba to

zaprosimy twórcę tego dokumentu aby udzielił precyzynej odpowiedzi.          

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz  oddał  głos

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjanowi Szutkowskiemu. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  wskazał,  iż

myśmy  również  otrzymali  od  Pana  prezydenta  informacje  w  sprawie  wykorzystania

środków  unijnych  oraz  programów  pomocowych  w  2018  r.  ze  szczególnym

uwzględnieniem Pilskiej Strefy Ekonomicznej, materiały zostały również przesłane drogą

mailową. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan Szutkowski dodał,  iż  na

ostatniej sesji gdzie przedstawiono Raport o stanie Gminy i sprawozdanie z wykonania

budżetu co najmniej 50 % informacji tu zawartych został już przedstawione i podobnie

jak Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz proponuje aby

ewentualne  pytania  kierować  do  Biura  Rady  i  podobnie  na  następnym  posiedzeniu

komisji jeśli będzie konieczność zaprosilibyśmy autora tego dokumentu. Przewodniczący

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  zapytał czy członkowie komisji

akceptują przedstawiona propozycję. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta nie zgłosiła sprzeciwu.           

W wyniku wyczerpania tematów dyskusji Przewodniczący Komisji Gospodarki

Miejskiej Marek Andruszkiewicz zamknął wspólne obrady komisji.
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Protokół sporządziła:           Protokół podpisał:

                                          Przewodniczący 

                                                                                            Komisji Gospodarki 

Miejskiej

          Marek Andruszkiewicz

Katarzyna Miętkiewicz         

 

Przewodniczący

Komisji Budżetu 

i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski

Protokół nr 8/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Lucjan Szutkowski

5 Sławomir Wegner

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4.  Grzegorz Płachta

5.  Marek Toboła 

6.
 Kazimierz Sulima
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